



Protokoll Styrelsemöte 2019-09-04


Närvarande: Eva Sjölander Hansson (på telefon), Lars Petersen
Maria Andersson, Ingela Pässe van Reis, Ing-Marie Röstlund, Karin Fredholm

Anmäلت förhinder: Anders Mård Evander, Eva-Britt Brännsten

1. **Mötet öppnas.**
Ordförande Ingela Pässe van Reis förklarade mötet öppnat
2. **Val av justeringsman att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll**
Lars Petersen valdes att tillsammans med ordf. justera dagens protokoll.
3. **Dagordningens godkännande**
Dagordningen godkändes
4. **Föregående protokolls godkännande**
Godkännes
5. **Rapport från ordföranden**
För och nackdelar med Backmo som plats för vår open show diskuterades inför framtida evenemang
6. **Rapport från sekreteraren**
Inget att rapportera
7. **Rapport från webbansvarig**
Bilder och resultat från vår senaste open show är utlagt på hemsidan, information om kommande promenad är också publicerat
8. **Rapport från kassören**
Ekonomi är tillfredställande
9. **Rapport från jaktansvarig**
1 skytt och 2 kastare saknas i nuläget till vårt WT i september, Lars fixar detta
Alla domare till WT är klara
10. **Rapport från utställningsansvarig**
Vi har fått information från HS vilka domare vi kan bjuda in till våra Open Show 2020
11. **Golden Nytt**
Vi gick igenom vad som skulle vara med i spalten i Golden Nytt nr 4 2019 bla ringträning, årsmötet (manusstopp 3/11) vi ska även skicka in annons angående vår Open show i februari
12. **My Dog**
Vi har fått inbjudan att anmäla till rastorget, My Dog kommer att hållas 3-6 Januari 2020
Ingela kollar med HS om vi eller HS anmäler och återkommer till Karin

13. **Adventspromenaden**
Kommer att hållas den 8/12 , kl 11-13 i slottskogen,
14. **Årsmöte 2020**
Datum: Söndag 16 februari kl 16 , plats Göteborgs BHK (Eva S-H bokar lokal)
15. **Inkomna skrivelser**
Medlemsstatistik från HS, Domare som ska bjudas in inför OS 2020
16. **Utgående skrivelser**
PM Open Show (Augusti)
17. **Arbetsutskott**
Inköp 5 plastkorgar till vinster till vår Open Show
18. **Övriga frågor**
Medlemsstatistiken som vi får från HS ska vi använda till att kontakta "våra" nya medlemmar och informera om våra kommande aktiviteter. (Karin Fredholm gör detta)
19. **Nästa möte**
Måndag 2/12 kl 18,00 , plats Göteborgs BHK (Eva S-H bokar lokal)
20. **Mötet avslutas**

Vid protokollet



Maria Andersson

Justerare (ordf.)



Ingela Passe Van Reis

Justerare



Lars Petersen